
 

Radna Jadwiga Garbaciok - złożyła 1 interpelację w sprawie konieczności „wyegzekwowania 

od dostawcy energii elektrycznej TAURON S.A. naprawy uszkodzeń lampy ulicznej usytuowanej na 

wprost wejścia do klatki schodowej nr 27 budynku mieszkalnego przy ul. Ślęzan.” Obecny stan 

techniczny zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. 

 

Wiceprzewodnicząca Gerda Król- złożyła 1 interpelację w sprawie zaopatrzenia w wodę 

mieszkańców budynku mieszkalnego przy ul. Kaliny 38, którzy od 2016 roku (trzy lata) są pozbawieni 

wody pitnej. Budynek, będący w fatalnym stanie, z nieczynnymi toaletami zamieszkuje 17 osób. Radna 

prosi o interwencję w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodnicząca Gerda Król- złożyła 1 zapytanie w sprawie ul. Katowickiej, na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Szkolną, aż do skrzyżowania z ul. Bytomską (tzw. deptak): 

Radna pyta: 

1. „Jaki jest status  tego odcinka?” 

2. Kto jest uprawniony do wjazdu na ten odcinek? 

3. Jaka jest dopuszczalna prędkość obowiązująca dla wszystkich pojazdów na tym odcinku, łącznie 

z tramwajami? 

4. Czy dopuszczalne jest parkowanie i postój, jeśli tak – to na jaki okres i czas i w którym miejscu? 

5. Czy dopuszczalny jest całoroczny postój samochodów na deptaku? 

6. „Jakie działania są podejmowane przez służby miejskie i porządkowe w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa i porządku dla mieszkańców i istniejących regulacji prawnych?” 

7. Czy dopuszczalne jest parkowanie przy letnich ogródkach w sposób utrudniający poruszanie 

pieszych oraz dostęp do placówek handlowych?  

 

Radna Urszula Owoc – Kania - złożyła 2 zapytania: 

1. w sprawie możliwości likwidacji zsypów w wieżowcach w związku z segregacją śmieci, 

 

2. w sprawie podjętych działań w kierunku likwidacji uciążliwości wynikających z prowadzonej 

działalności Firmy DELTA Trans oraz poprawy bezpieczeństwa w rejonie ul. Sądowej (oprócz 

zobowiązania firmy DELTA Trans do utrzymywania czystości oraz nieskutecznych do chwili 

obecnej prób zorganizowania spotkania z przedstawicielami zarządu firmy). 

Jednocześnie mieszkańcy wyrażają zaniepokojenie faktem składowania i zakopywania 

zwożonych w ten rejon odpadów. Radna informuje, że  mieszkańcy proszą o przeprowadzenie 

kontroli tego terenu pod kątem odpadów niebezpiecznych dla zdrowia. 

 



 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 2 interpelacje: 

1. w sprawie załatania  poziomych dziur na ul. Topolowej poprzez wykonanie koniecznych napraw, 

łatanie istniejących dziur albo wymianę nawierzchni na całej długości. Radny podkreśla, że 

poszatkowana nawierzchnia  tej ulicy nie spełnia norm użyteczności.  

 

2. w sprawie wykonania oprysków przeciw kleszczom w okolicy uczęszczanych skwerów i placów 

zabaw  

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 2 zapytania: 

1. w sprawie przewidywanego terminu rozpoczęcia prac wymiany pionu kanalizacyjnego przy 

ul. Dworcowej 23  

 

2. w sprawie pogłosek na temat trwających rozmów dotyczących połączenia miejskiego szpitala 

z Zespołem Szpitali Miejskich w Chorzowie i rzekomych planów przeniesienia wszystkich 

oddziałów zabiegowych ze Świętochłowic do Chorzowa. 

Radny zapytuje, czy takie rozmowy rzeczywiście są toczone? Jeżeli tak - to czym one są 

motywowane i jak konkretnie takie połączenie miałoby wyglądać?   

 

Radny Dawid Malcherek  - złożył 1 interpelację w imieniu Klubu radnych „Ruch Ślązaków”  

w sprawie potrzeby utworzenia Dzielnicowych Klubów Seniora, czyli miejsc spotkań starszych, często 

samotnych mieszkańców, sugerując jako ich siedziby takie placówki, jak: Centrum Kultury Śląskiej, 

Muzeum Powstań Śląskich lub filie Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

Radny zapytuje: 

1. Czy w naszym mieście powstaną takie miejsca? 

2. Jeżeli tak - to kiedy? 

3. Jeżeli nie – to, jakie są tego przyczyny? 

 

Radny Adam Jankowiak – złożył 1 interpelację w sprawie ustawienia wiaty na przystanku 

autobusowym linii 201 przy ul. Krasickiego w kierunku Bytomia. 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 1 zapytanie - na jakie działania na dzień dzisiejszy w zakresie 

remontu mogą liczyć mieszkańcy fińskich domków? 

 

 

 


